
UCHWAŁA NR … 

RADY POWIATU WOŁOMIŃSKIEGO 

z dnia …     2019r.  

 

w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej budowy linii elektroenergetycznej 400kV 

relacji Ostrołęka-Stanisławów w nowym korytarzu  

 

Na podstawie art. 9 ust. 2 ustawy z dnia 11 lipca 2014 r. o petycjach (t. j. Dz. U. z 2018 

r. poz. 870) Rada Powiatu Wołomińskiego uchwala, co następuje: 

 

§ 1 

Po rozpatrzeniu petycji mieszkańców Powiatu Wołomińskiego z dnia 10.04.2019r w sprawie 

budowy linii elektroenergetycznej 400kV relacji Ostrołęka-Stanisławów w nowym korytarzu, 

Rada Powiatu Wołomińskiego nie uwzględnia petycji. 

 

§ 2 

Uzasadnienie sposobu rozpatrzenia petycji stanowi załącznik do niniejszej uchwały. 

 

§ 3 

Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącemu Rady Powiatu Wołomińskiego, 

zobowiązując go do poinformowania składających petycję o sposobie jej rozpatrzenia. 

 

§ 4 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  



Załącznik  

do Uchwały Nr … 

Rady Powiatu Wołomińskiego 

  z dnia … 

 

 

UZASADNIENIE 

 

W dniu 10.04.2019 wpłynęła do Rady Powiatu Wołomińskiego petycja „Społecznej 

Grupy Koordynacyjnej Strachówka-Tłuszcz”, dla której reprezentantem jest Pan Krzysztof 

Mastalerz. Dokument został podpisany przez grupę Mieszkańców Powiatu Wołomińskiego 

oraz „osoby związane z Powiatem Wołomińskim”. W treści pisma wysunięto żądanie 

natychmiastowego podjęcia uchwały Rady Powiatu o treści:  

„1. Rada Powiatu Wołomińskiego wyraża stanowczy sprzeciw wobec planów 

budowy linii elektroenergetycznej 400kV realizacji Ostrołęka-Stanisławów  

w nowym korytarzu. 

2. Rada Powiatu Wołomińskiego apeluje przedstawienie wariantu alokacji 

planowanej inwestycji w oparciu o istniejący korytarz linii 200kV i realizację wyżej 

wymienionej inwestycji jako modernizację istniejącej linii 220kV za zachowaniem 

interesów mieszkańców w bliskiej odległości po przez drobne korekty eliminujące 

potrzeby wyburzeń” 

 

Komisja Skarg Wniosków i Petycji, po zapoznaniu się z treścią zebranych materiałów  

i wyjaśnień Centralnej Jednostki Inwestycyjnej firmy Polskie Sieci Elektroenergetyczne S.A., 

zawartych w piśmie 412-CJI-WP.713.50.2017.73/MPR z dnia 21 maja 2019 roku, rekomenduje 

jednogłośnie, by petycja w zaproponowanej treści nie była uwzględniona, z uwagi na fakt iż:  

Obecne prace planistyczne Inwestora są na etapie szczegółowej inwentaryzacji środowiskowej, 

a jej zakończenie planowane jest drugą połowę tego roku. Dopiero w wyniku realizacji tego 

opracowania powstanie dokumentacja będąca podstawą do wskazania wariantów przebiegu 

trasy. Mając powyższe na uwadze zajmowanie stanowiska w formie petycji Rady Powiatu  

o treści zaproponowanej przez Wnioskujących jest zdecydowanie przedwczesne. Wyrażenie 

opinii możliwe będzie dopiero na etapie przedstawienia przez Inwestora różnych wariantów 

planowanej inwestycji, uwzględniających skutki społeczne, ekonomiczne i środowiskowe.  

 

Jednocześnie Komisji Skarg Wniosków i Petycji, mając na uwadze istotny interes społeczny 

Mieszkańców Powiatu Wołomińskiego zwróciła się z wnioskiem do Przewodniczącego Rady 

Powiatu Wołomińskiego, by wystąpił do Inwestora o: 

 

• Niezwłoczne udostępnienie wersji elektronicznej przygotowywanej dokumentacji 

przedmiotowej inwestycji dotyczącej poszczególnych wariantów przedsięwzięcia, 

zarówno w formie graficznej, jak i opisowej, zawierającej analizę społeczną, finansową 

i środowiskową.  

• bezpośrednie, bieżące informowanie tut. Organu o harmonogramie spotkań 

konsultacyjnych planowanych i przeprowadzanych na terenie powiatu wołomińskiego 

• przekazanie raportu z podsumowania konsultacji wraz z rekomendowanym do realizacji 

wariantem inwestycji.  

Wobec powyższego Rada postanawia jak na wstępie. 
 

Przewodniczący  

Komisji Skarg Wniosków i Petycji 

 

Igor Sulich 


